
RDŻ/03/03/2025              Gliwice, dnia 11.03.2025 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 11 marca 2025 r., godz. 18.00

Przewodniczący Rady Dzielnicy  Kajetan Gornig  otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał zebranych członków
Rady Dzielnicy oraz Gości, stwierdził kworum (obecnych było 10 członków Rady Dzielnicy) i zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie zebrania.
2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.
3. Wolne wnioski, sprawy nowe. 
4. Zakończenie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył zebranie. 

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.

➢ zostało wysłane pismo do Pani Prezydent Miasta Gliwice z prośbą o przekazanie informacji dotyczącej ustaleń związa-
nych z dzierżawą boiska. Rada Dzielnicy otrzymała informację zwrotną z MZUK o warunkach dzierżawy boiska przez
szkółkę SMS. Rada Dzielnicy wyraziła pozytywną opinię dotyczącą dzierżawy przedmiotowego boiska z zastrzeżeniem
spełnienia przedstawionych przez RD postulatów,

➢ do ZDM zostało wysłane pismo z wnioskiem Mieszkańców ul. Warmińskiej w sprawie spowolnienia ruchu samocho-
dowego,

➢ zostało wysłane pismo do Zastępcy Prezydenta Miasta Gliwice z prośbą o sprawdzenie stanu podmytej skarpy przy
Drodze Krajowej nr 88 oraz sprawdzenie, czy pobliski rolnik nie niszczy drogi, tj. ul. Pomorskiej.

Ad 3) Wolne wnioski, sprawy nowe. 

➢ Szkoła Podstawowa nr 13 im. Krystyny Bochenek w Gliwicach zwróciła się do Rady dzielnicy z prośbą o przekazanie
kwoty 1.000,00 zł na zakup upominków dla uczniów biorących udział w konkursie,

➢ Jeden z mieszkańców zwrócił się do Rady Dzielnicy z prośbą o interwencję do firmy Tauron w związku z faktem, że
Tauron nie chce odebrać od ww. Mieszkańca nadwyżki prądu wyprodukowanej  przez fotowoltaikę którą posiada.
Rada Dzielnicy nie ma możliwości zwrócenia się w tej sprawie do firmy Tauron,

➢ Mieszkańcy zwrócili się z prośbą o doświetlenie skrzyżowania na ul. Kurpiowskiej i ul. Elsnera,

➢ Mieszkaniec Dzielnicy zgłosił problem wysokiego stężenia smogu w jego okolicy.

Ad 4) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy Żerniki podziękował wszystkim Radnym za współpracę przez cały okres kadencji.
Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy.

   Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     

       …................................               …...................................................

            Małgorzata Toll       (podpis)


